
Mødereferat af bestyrelsesmøde afholdt d. 27. august, 2019 

Deltagere: Astrid, Peter, Steffen, Charlotte og Helle  

Agenda 

1. Valg af ordstyrer og referent 
2. Medlemssituationen (Helle) 
3. Økonomi (Steffen) 
4. Oprydningshold/turnusordninger/8 stærke mænd-listen (Helle/alle) 
5. Næste skridt i debatten om passive medlemskaber. Vi skal ikke diskutere emnet, men finde ud af, 

hvordan vi kommer videre: hvem gør hvad inden hvornår? 
6. Datoer for åben par og mix par turneringer. Vi kan evt. nøjes med at udpege en ansvarlig for at 

finde datoer. (Eller er det spilleudvalgets opgave at sætte datoerne?) 
7. Næste møde: tid og sted 
8. Eventuelt 

 

Ad 1. 

Ordstyrer: Astrid 

Referent: Helle 

Ad 2. 

Der er nu 120 tilmeldte aktive medlemmer og hermed lukkes adgangen til sæson 2019-20 sæsonen. 

Ad 3. 

Sommerturnering ser ud til at give et lille overskud. Der var 4.4% flere deltagere end sidste år, og der blev 

købt 34 sæsonkort. 

Der er stadig en stram økonomi ikke mindst fordi der i budgettet er regnet med 128 aktive medlemmer. Pt. 

regnes der med et mindre underskud. Først når vi endeligt kender primær og klub-medlems-status kan der 

dog sættes tal på.  

Kun Steffen skal have redigeringsret til regnskabsfolderen på dropbox. 

Ad 4. 

Oprydningshold skal besættes (aktion: Steffen og Astrid) 

Ad 5. 

Steffen undersøger hvor meget passive medlemskaber koster i andre klubber. 

Astrid sætter punktet på opsamlingslisten til næste generalforsamling. 

Ad 6. 

Helle undersøger datoer for åbent par og mix par klub heats. 

Ad 7.  

Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Steffen d. 19. september 



Ad 8. 

Charlotte og Steffen mødes onsdag og tæller øl og vand op.  

Undervisning gennemføres af Helle for E-række spillere med fokus på de spillede spil fra ugen før.  

Yderligere undervisning i bog 4 diskuteres senere.  

Deltagelse i bridgens dag i August vurderes ikke som relevant for at skaffe nye medlemmer. 

Det vil blive afprøvet om medlemmerne løbende kan holdes orienteret om holddannelserne til den 

kommende sæson. Dette med henblik på bedre at kunne finde ikke allerede optagede hold. En ide kunne 

være at lægge makkerskabslisten på hjemmesiden med angivelse af start-række tilhørsforhold. I takt med 

at de enkelte par finder holdmakkere bliver de markeret med rødt.  (aktion: Astrid) 


